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Abstract (en)
[origin: CN110498274A] The invention relates to a transverse cutting device (10) of a winding machine (1). The transverse cutting device extends
and is constructed transversely to the conveying direction of the fabric web.For a cutting process of a fabric web, the transverse cutting device at
least partially pivots into the plane of the fabric web from a static position; the transverse cutting device comprises at leastone cutter (13) and a
pressing device (14). The cutter (13) is arranged to be displaceable along a guide (12) orthogonally to the conveying direction of the textile web,
said pressing device interacting continuously with the cutter (13) during cutting, the pressing device (14) being designed to be transferred from an
operating position into a receding position.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Querschneidvorrichtung (10) für eine Wickelmaschine (1), die sich quer zur Transportrichtung einer
Warenbahn erstreckt und ausgebildet ist, für den Schneidvorgang der Warenbahn von einer Ruheposition zumindest teilweise in die Ebene der
Warenbahn hinein zu verschwenken, umfassen zumindest ein Messer (13), das entlang einer Führung (12) orthogonal zur Transportrichtung der
Warenbahn verfahrbar angeordnet ist, mit einem Niederhalter (14), der beim Schneidvorgang kontinuierlich mit dem Messer (13) zusammenwirkt,
wobei der Niederhalter (14) ausgebildet ist, von einer Betriebsposition in eine Ausweichposition zu verfahren.
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